
SRL KENTTÄKOMITEAN KOKOUS    3/2025 

 
PÖYTÄKIRJA 

  
Aika:   Sunnuntai 27.4.2025 klo 19.00     

Paikka:  Teams 

 
 

Läsnä:   

  Hillevi Huttunen  

  Laura Nieminen 

  Linda Immonen 

  Kalle Nykänen 

  Heli Lehto 

  Maria Rikala 

  Jonna Salkinoja  

 
  Mette Samuli HUJO 

  Petri Tolmunen NSO 

  Jutta Koivula SRL 

  Soile Kosonen APU 

Poissa: 
  Aki Karhapää SRL:n hallitus 

 

 

1. Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja Hillevi avasi kokouksen klo 19.01. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

 

2. Esityslista 

  Esityslistaan lisättiin kohdaksi 4. Candy Cupin tilannekatsaus. 

 

3. Toimihenkilöasiat 

 

  Anu Uusinarkaus hakee MS A- tason oikeuksia ja  

  Linda Immonen hakee taitotuomari B-tason oikeuksien korottamista A-tasolle. 

  Komitea puoltaa yksimielisesti molempia hakemuksia. 

  Linda jääväsi itsensä päätöksenteossa. 

 

  Toimihenkilökoulutuksiin tuli hakemuksia seuraavasti: 

  Maastoradansuunnittelija kolme henkilöä 

  Taitotuomari kolme henkilöä 

  Tpj yksi henkilö 

  Hillevi ja Maria suunnittelevat, missä yhteydessä ja millä aikataululla uudet  

  toimihenkilöt koulutetaan.   

    

 

4. Candy Cup 

 

  Candy Cupiin on tullut 24 harjoituspäivämäärää 15:lle harjoituspaikalle. Vielä  

  muutama ajankohta puuttuu kalenterista. Päivämäärät lisätään liiton sivuille. 



  Suunnitteilla valmentajaesittelyt sekä tulossa vielä lisää markkinointia ja   

  somenäkyvyyttä. 

  Ensimmäinen valmennus toukokuussa Ypäjällä. 

5. Säännöt 

 

  -Käännös Ruotsiksi 

  Komitealle tullut ehdotus kenttäsääntöjen kääntämisestä ruotsiksi. 

  Heli aloittaa niiden kääntämisen ruotsin kielelle. 

 

  -Kouluohjelmien taso 

  Perustettiin työryhmä, Hillevi, Linda ja Laura selkeyttämään ja avaamaan  

  kouluohjelmien tasoja. Hillevi kysyy Laura Leppäkorpea mukaan työryhmään.  

  Ajatus olisi saada mm.liiton sivuille otsikoittain, että millä tasolla    

  kenttäratsastuksessa käytetään mitäkin kouluohjelmaa.  

        

 

6. Eläinlääkäriohjeistus 

   

  Heli esitteli eläinlääkäriohjeistuksen, minkä tarkoitus on ohjeistaa ja selkeyttää  

  eläinlääkärin toimintaa kisapäivänä. Järjestäjätaholle ja eläinlääkärille tehty omat 

  versiot. 

  Keskusteltiin ohjeistuksista ja hevostarkastuksen järjestämisestä. Heli kysyy vielä 

  Tanja Pehkoselta tarkennuksia hevostarkastuksen järjestämiseen. 

 

7. Muut asiat 

 

  Komitea ehdottaa koulutusvaliokunnalle Hillevi Huttusta kouluttajalistalle  

  kouluttajaksi (TPJ). 

 

  -Kilpailukalenteri 

  Lempäälään suunniteltu 2* kilpailu joudutaan perumaan, koska sielä osa pelloista 

  ei ole käytössä. Asia tuli yllätyksenä kilpailunjärjestäjälle. 

  Näin ollen heinäkuussa ei ole  2* kisaa, mikä vaikuttaa sarjakilpailusääntöjen  

  pisteytyksiin ja päivittämiseen.  

  Ehdotettiin, että Ypäjän nuorten SM 2* otettaisiin mukaan Big Touriin. Mietittiin 

  myös, että löytyisikö Harjuun 2* järjestäjää. 

  Laura päivittää sarjakilpailusäännöt Ypäjän osalta ja toimittaa päivitetyt säännöt  

  liitolle. 

 

  Niiinisalo ei ole vielä löytänyt uutta paikkaa maastoesteradalle. 

 

8. Seuraava kokous 

 

  Seuraava kokouksen ajankohta sovitaan myöhemmin. 

  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.05. 

 

 

   

   

   

  

   



   

 

 

 

 


